

**KERATAN AKHBAR-AKHBAR TEMPATAN
TARIKH : 30 JULAI 2015 (KHAMIS)**

Bil	Tajuk	Akhbar
1	Angkat sumpah simpan rahsia	Utusan Malaysia
2	Kabinet baharu angkat sumpah	Berita Harian
3	Tak perlu lantikan baru	Sinar Harian
4	Menteri dan Timbalan Menteri baharu angkat sumpah jawatan di hadapan Agong	BERNAMA
5	Lafaz ikrar taat setia	Harian Metro
6	Rombakan kabinet hak mutlak PM, tidak perlu dipolitikkan	BERNAMA
7	Najib pengerusikan mesyuarat pertaman kabinet hari ini selepas rombakan	BERNAMA
8	PM Pengerusi mesyuarat pertama selepas rombakan	Sinar Harian
9	Menteri, timbalan angkat sumpah	Sinar Harian
10	Menteri baharu angkat sumpah	Kosmo
11	Kabinet baharu angkat sumpah	Kosmo
12	Najib pengerusikan mesyuarat pertama Kabinet baharu	Kosmo
13	Barisan kabinet baharu mampu beri idea dan tenaga baharu	BERNAMA
14	New cabinet will strengthen government	New Straits Times
15	New Ministers, deputies sworn in	New Straits Times
16	New Ministers sworn in	The Star
17	Public accounts committee	The Star
18	Gugur daripada kabinet bukan noktah perjuangan untuk rakyat dan parti	BERNAMA
19	Saya akan terus beri sokongan, bantu perkasakan UMNO	BERNAMA
20	Jainab harap Menteri KKMM baharu tangani masalah penyebaran berita palsu	BERNAMA
21	No Deferment	The Sun

22	Najib chairs first cabinet meeting after reshuffle	The Sun
23	Syarikat telekomunikasi lebih terdedah kepada ancaman siber	Kosmo
24	Rakyat Malaysia percaya telco terdedah kepada pelanggaran data	BERNAMA

KERATAN AKHBAR
UTUSAN MALAYSIA (DALAM NEGARA) : MUKA SURAT 4
TARIKH: 30 JULAI 2015 (KHAMIS)

Menteri, Timbalan Menteri baharu menghadap Yang di-Pertuan Agong

Angkat sumpah simpan rahsia

■ KUALA LUMPUR 29 JULAI

MENTERI Perdagangan Dalam Negeri, Koperasi dan Kepenggunaan Datuk Hamzah Zainudin hari ini mendahului barisan menteri dan timbalan menteri mengangkat sumpah jawatan dan setia serta sumpah simpan rahsia di hadapan Yang di-Pertuan Agong Tuanku Abdul Halim Mu'adzam Shah di sini.

Upacara itu berlangsung di Bilik Singgahsana Kecil, Istana Negara pada 10 pagi.

Turut hadir Perdana Menteri Datuk Seri Najib Tun Razak dan Timbalan Perdana Menteri Datuk Seri Dr Ahmad Zahid Hamidi.

Selepas Hamzah, Menteri Sumber Asli dan Alam Sekitar Datuk

Dr. Wan Junaidi Tuanku Jaafar dan Menteri Pendidikan Datuk Seri Mahdzir Khalid pula mengangkat sumpah jawatan dan taat setia masing-masing.

Mereka kemudian melafazkan ikrar sumpah jawatan dan taat setia sebelum menandatangani dokumen rasmi pelantikan disaksikan oleh Ketua Hakim Negara Tun Arifin Zakaria dan Ketua Setiausaha Negara Tan Sri Dr Ali Hamsa.

Upacara itu diteruskan oleh Menteri Komunikasi dan Multimedia Senator Datuk Seri Dr. Mohd. Salleh Said Keruak, Menteri di Jabatan Perdana Menteri (JPM) Datuk Seri Azalina Othman Said dan Menteri Perdagangan Antarabangsa dan Industri II Datuk Seri Ong Ka Chuan.

Bagaimanapun, Menteri Sains, Teknologi dan Inovasi Datuk Wilfred Madius Tangau tidak hadir pada istiadat itu.

Beliau dilaporkan berada di Itali. Upacara penyerahan surat cara pelantikan serta melafaz sumpah jawatan dan taat setia bagi timbalan menteri menyusul dengan didahului Timbalan Menteri Pertahanan Datuk Johari Baharum, Timbalan Menteri Pelancongan dan Kebudayaan Datuk Mas Ermieyati Samsudin dan Timbalan Menteri Dalam Negeri Datuk Nur Jazlan Mohamed.

Turut mengangkat sumpah ialah Timbalan Menteri di JPM (Hal Ehwal Agama) Senator Datuk Dr Asyraf Wajdi Dusuki, Timbalan Menteri Pendidikan Senator Chong

Sin Woon dan Timbalan Menteri Luar Negeri, Datuk Seri Reezal Merican Naina Merican.

Ini disusuli oleh Timbalan Menteri Kemajuan Luar Bandar dan Wilayah Datuk Ahmad Jazlan Yaakub, Timbalan Menteri Dalam Negeri Masir Anak Kujat dan Timbalan Menteri Kewangan Datuk Johari Abdul Ghani.

Semalam, Najib mengumumkan anggota jemaah menteri dan timbalan menteri baharu bagi mewujudkan pasukan Kabinet yang jitu.

Perdana Menteri berkata beliau yakin Kabinet baharu itu dapat meneruskan hasrat kerajaan untuk menjayakan segala perancangan yang telah dijanjikan, meningkatkan keyakinan serta sokongan rakyat kepada Barisan Nasional. - BERNAMA

KERATAN AKHBAR
BERITA HARIAN (NASIONAL) : MUKA SURAT 7
TARIKH: 30 JULAI 2015 (KHAMIS)



Barisan kabinet (dari kiri) Mahdzir, Wan Junaidi dan Hamzah, manakala gambar kanan (dari kiri) Ka Chuan, Azalina dan Mohd Salleh mengangkat sumpah di hadapan Tuanku Abdul Halim pada Istiadat Pengurniaan Surat Cara Pelantikan dan Mengangkat Sumpah Jawatan dan Taat Setia Serta Sumpah Simpan Rahsia Oleh Menteri dan Timbalan Menteri di Istana Negara.

(FOTO BERNAMA)

Kabinet baharu angkat sumpah

» Lafaz ikrar sumpah jawatan, taat setia di hadapan Agong

► Kuala Lumpur

Menteri Perdagangan Dalam Negeri, Koperasi dan Kepenggunaan, Datuk Hamzah Zainudin mendahului barisan menteri dan timbalan menteri mengangkat sumpah jawatan dan setia serta sumpah simpan rahsia di depan Yang di-Pertuan Agong, Tuanku Abdul Halim

Mu'adzam Shah di sini semalam. Upacara yang berlangsung di Bilik Singgahsana Kecil, Istana Negara turut dihadiri Perdana Menteri, Datuk Seri Najib Razak dan Timbalan Perdana Menteri, Datuk Seri Dr Ahmad Zahid Hamidi. Selepas Hamzah, Menteri Sumber Asli dan Alam Sekitar, Datuk Dr Wan Junaidi Tuanku Jaafar dan Menteri Pendidikan, Datuk Seri Mahdzir Khalid pula mengangkat sumpah jawatan dan taat setia masing-masing.

Tandatangan dokumen

Mereka kemudian melafazkan ikrar sumpah jawatan dan taat setia sebelum menandatangani do-

kumen rasmi pelantikan disaksikan oleh Ketua Hakim Negara Tun Arifin Zakaria dan Ketua Setiausaha Negara, Tan Sri Dr Ali Hamsa.

Upacara itu diteruskan oleh Menteri Komunikasi dan Multimedia, Datuk Seri Mohd Salleh Said Keruak, Menteri di Jabatan Perdana Menteri (JPM) Datuk Seri Azalina Othman Said dan Menteri Perdagangan Antarabangsa dan Industri II Datuk Seri Ong Ka Chuan.

Bagaimanapun, Menteri Sains, Teknologi dan Inovasi Datuk Wilfred Madius Tangau tidak hadir pada istiadat itu. Beliau dilaporkan berada di Itali.

Upacara penyerahan surat cara pelantikan serta melafaz sumpah jawatan dan taat setia bagi timbalan menteri menyusul dengan didahului Timbalan Menteri Pertahanan Datuk Johari Baharom, Timbalan Menteri Pelancongan dan Kebudayaan Datuk Mas Ermeyati Samsudin dan Timbalan Menteri Dalam Negeri Datuk Nur Jazlan Mohamed.

Turut mengangkat sumpah Timbalan Menteri di JPM (Hal Ehwal Agama) Datuk Dr Asyraf Wajidi Dusuki, Timbalan Menteri Pendidikan, Chong Sin Woon dan Timbalan Menteri Luar, Datuk Seri Reezal Merican Naina Merican. Ini disusuli oleh Timbalan Menteri Ke-

majuan Luar Bandar dan Wilayah Datuk Ahmad Jazlan Yaakub, Timbalan Menteri Dalam Negeri Masir Anak Kujat dan Timbalan Menteri Kewangan, Datuk Johari Abdul Ghani.

Semalam, Najib mengumumkan anggota jemaah menteri dan timbalan menteri baharu bagi mewujudkan pasukan Kabinet yang jitu.

Perdana Menteri berkata beliau yakin Kabinet baharu itu dapat meneruskan hasrat kerajaan untuk menjayakan segala perancangan yang telah dijanjikan, meningkatkan keyakinan serta sokongan rakyat kepada Barisan Nasional.

BERNAMA

